
 

RASEBORGS STAD PROTOKOLL 4/2014 
Äldrerådet   

__________________________________________________________________________________ 

 Sida 1 

 

Plats:  Servicehemmet Villa Pentby,  Pentbyvägen 5,  Karis 

Tid:  Torsdagen  27.11.2014,  kl. 13.00 - 14.40. 
__________________________________________________________________________________ 

Medlemmar:  Ersättare: 

   Stig Nyberg, ordförande   Viva Stenvall   
 (Tenala-Bromarf pensionärer  r.f.)  (Billnäs pensionärsförening r.f.) 

 Seija Kannelsuo, vice ordförande  Pertti Kinnunen  
 (Karjaan-Pinjaisten Eläkkeensaajat  r.y.)  (Karjaan-Pohjan eläkeläiset r.y.) 

 Ulla-Britt Rudnäs   Rauno Kousa 
 (Karis svenska pensionstagare r.f.)  (Ekenäs pensionstagare r.f.) 

 Catharina Hindrén    Inga Björk  
 (Ekenäs pensionärer r.f.)   (Österby pensionärer r.f.) 

 Tor Wernér   Eva Lundell 
 (Karis pensionärer r.f.)   (Pojo Pensionärer r.f.) 

 Isa Forsbäck  
 Raseborgs stad 

 Pirjo Rautiainen 
 Raseborgs stad 

 

Övriga deltagare 

   Carita Björklöf, sekreterare    
 

 

 

Paragrafer: §§ 1-6 

 

 

Underskrifter: 

 

Raseborg   27.11.2014 

 

 

 

Stig Nyberg  Carita Björklöf 

ordförande  sekreterare 
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§ 1. Mötet öppnas 

 Mötet öppnades av ordförande Stig Nyberg som hälsade alla välkomna.  

Han konstaterade, att äldrerådet fått en intressant och givande information om 

verksamheten  i  Villa Pentby servicehem.  Ett  Pm över enhetschef Ann-

Catrin Grünns presentation fogas till protokollet. 

 

§ 2. Mötets laglighet och beslutförhet 

  

 Förslag: 

 Mötet konstateras vara lagligen sammankallat och beslutfört. 

  

 Beslut:  

 Godkändes. 

  

§ 3. Godkännande av föredragningslistan 

  
 Förslag:    

 Föredragningslistan godkänns. 

  

 Beslut:   

 Godkändes. 

 

  

§ 4. Godkännande av protokoll 2.10.2014 
 Protokollet har tidigare distribuerats till medlemmarna och ersättarna. 

 

 Förslag: 

 Äldrerådet godkänner protokollet  2.10.2014. 

  

 Beslut: 

 Godkändes. 

 

 

§ 5. Äldrerådets sammansättning för mandatperioden 2015-2016 

Inom Raseborgs stad verkar tio (10) pensionärsföreningar. Äldre rådet har fem 

(5) ordinarie medlemmar som representerar fem (5) av tio (10) 

pensionärsföreningar och två (2) ordinarie medlemmar som representerar 

staden. Samtliga medlemmar har personliga ersättare. Äldrerådet väljs av 

stadsstyrelsen. Mandattiden sammanfaller med stadsstyrelsens mandattid. 

Pensionärsföreningarna representeras i rådet på en roterande basis, som 

pensionärsföreningarna kommer överens om. Ersättarna väljs från de fem (5) 
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pensionärsföreningar som inte har ordinarie representation. Ersättarna för 

stadens representanter representerar staden. 

 

Förslag: 

Äldrerådet diskuterar sammansättningen för mandatperioden 2015-2016. 

 

 - - - - - - 
På basen av de diskussioner som förts inom föreningarna inför nästa 

mandatperiod blir sammansättningen  följande: 

 

Ordinarie   Ersättare 
Tenala-Bromarf pensionärer r.f. Billnäs pensionärsförening r.f. 

Karjaan-Pohjan eläkeläiset r.y. Karjaan-Pinjaisten Eläkkeensaajat r.y. 

Karis svenska pensionstagare r.f. Ekenäs pensionstagare r.f.  

Österby pensionärer r.f.  Ekenäs pensionärer r.f. 

Karis pensionärer r.f.  Pojo Pensionärer r.f. 

 

Till äldrerådets konstituerande möte i början på 2015, kallas enbart 

representanterna för de ordinarie medlemsföreningarna. 

 

Stadsstyrelsen utser i januari 2015 stadens medlemmar och ersättare till 

äldrerådet. 

 

Beslut: 

Informationen antecknades för kännedom. 

 

 

§ 6. Övriga ärenden 
- Ordförande informerade, att han deltagit i den sk. utvecklingsdagen   

  gällande äldreservicen som arrangerades av Institutet för hälsa och välfärd   

  3.11.2014 i  Axxell i Karis. Syftet  var att  granska stadens  verksamhet i  

  förhållande till bl.a.  äldreomsorgslagen och kvalitetsrekommendationen.   

  Detta för att  trygga ett bra åldrande och förbättra servicen. En målsättning är  

  också att  minska på institutionsvården och rikta servicestrukturen mot den  

  öppna vården.  Raseborgs stad har som målsättning att höja hemboendet till   

  93 % och är redan nu långt över medeltalet för hela  landet. 

 - Simhallen 

  Seija Kannelsuo påtalade den korta simtiden för pensionärer, som nu är   

  mellan kl. 11-14, och då finns det tillgång till endast en simbana. Önskemål  

  har framförts om längre simtid och att då få använda två simbanor. Också  

  möjlighet till eventuell föreningsrabatt. 
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Det är angeläget att pensionärer hittar också denhär formen av motion. 

Simning är en viktig förebyggande idrottsform, som befrämjar hälsa såväl till 

kropp som själ.  

 

Äldrerådet beslöt, att bjuda in idrottssekreterare Yngve Romberg till nästa 

möte för diskussion/information  angående simhallsverksamheten.  

 

 

 

 

 


